
ЗАПИСНИК

са 24. редовне сједнице Комисије за програмске садржаје на албанском језику и језицима
припадника других мањинских народа и других мањинских националних заједница.

Сједница Комисије је одржана дана 24.09.2024. године.

Сједници су присуствовали:

1.Верон Халили, предсједник;
2.Адмир Адровић, члан;
3.Мирхета Гачевић, чланица;
4.Фрасхер Селимај, члан.
5.Ивана Крушчић, чланица

Члан Комисије Трипо Матијевић није присуствовао сједници због раније преузетих обавеза, о
чему је уредно обавијестии предсједника Комисије.

Поред наведених чланова, сједници је присуствовао и Балша Милић, секретар Комисије.

На сједници је усвојен следећи :

ДНЕВНИ РЕД

1. Расправа и изјашњавање у вези Записником са 23. редовне седнице Комисије;
2. Примопредаја дужности предсједника Комисије;
3. Разно

I

Записник са 23. редовне сједнице Комисије је усвојен гласовима свих присутних чланова.
(5 гласова ЗА)

II

У оквиру друге тачке, извршена је примопредаја дужности са досадашњег предсједника
Комисије, Верона Халилија, на господина Фрасхера Селимаја, који ће ту функцију обављати у
наредних 10 мјесеци. Фрасхер Селимај се обратио члановима Комисије, наводећи да му
представља велику част и задовољство то што ће у наредном периоду бити предсједник ове
Комисије, али исто тако и одговорност да се све још више и унаприједи, као и то да се нада да
ће се успјешно надокнадити све оно шта је пропуштено у претходних 6 мјесци. Навео је и да ће
бити отворен да увијек саслуша све сугестије, препоруке и предлоге чланова Комисије у циљу
унапређења програмских садржаја и да тиме оправдају оно шта они јесу, а уједно и њихове
Савјете испред којих се појављују.

III

У оквиру тачке “Разно”, Адмир Адровић се јавио за ријеч, желећи да да једно кратко
обавјештење везано за разлог несазивања сједница Комисије у протеклом периоду, наводећи
да 8 сједница није сазвано.

Истакао је да досадашњи предсједник Комисије, Верон Халили, некад из оправданих а понекад
и из неоправданих разлога није сазивао сједнице, али да су они, упрскос томе, добили зелено
свијетло од стране предсједника Савјета РТЦГ, господина Веселина Дрљевића, да као Комисија
наставе са радом.



За ријеч се потом јавила чланица Мирхета Гачевић, желећи да констатује управо оно што је
прије ње напоменуо члан Комисије, Адмир Адровић, а то јесте да је чињеница да су у
претходном периоду пропустили 8 сједница услед незаказивања истих, да је са тиме био
упознат предсједник Савјета РТЦГ, господин Веселин Дрљевић и да је одржан састанак и са
њиме и Генералним директором РТЦГ, господином Борисом Раонићем, на којем је акценат
стављен на квалитет, а не квантитет самих сјеница Комисије. Истакла је да ни након тог састанка,
на жалост, није направљен неки помак и да је ова сједница прва после дужег времена, односно,
према њеном мишљењу, прва после јуна мјесеца ове године. Сматра да је пропуштено много
тога и да дефинитивно се пропуштено сада не може надокнадити, посебно узимајући у обзир
да је све о чему они као Комисија дискутују “жива ствар”, да су усвојени многи ПП планови,
измјене и допуне истих, полугодишње реализације и томе сл.
Такође, навела је да више нису ни у току ко води Редакцију за мањине као ни то шта се тамо
дешава, али се нада да ће Комисија макар наставити онамо гдје су стали и да ће, за почетак,
поново акценат ставити на иницијативе које су раније биле упућене ка Савјету РТЦГ.

Како више није било тема о којима би се разговарало, предсједник Комисије, Фрасхер Селимај,
изјавио је да је сједница закључена.

ЗАПИСНИК САЧИНИО ПРЕДСЈЕДНИК КОМИСИЈЕ
Балша Милић Фрасхер Селимај


